
 K o n t r o l n í    v ý b o r                      
Zastupitelstva hl. m. Prahy                                                                            
 
                           Z Á P I S   č. 05/2014 

z  jednání  kontrolního výboru  Zastupitelstva hl. m. Prahy,  které se uskutečnilo  
dne 21.5.2014 

 
Přítomni:    Petr Dolínek, JUDr. Monika Krobová Hášová, JUDr. Helena Chudomelová,  
                   Mgr. Lukáš Kaucký, JUDr. Lubomír Ledl,  Alexandra Udženija, Jiří Liška                  
                     
Omluveni: MUDr. Iveta Borská, Ing. Pavel Klega, Mgr. Jan Kalousek, Jan Slezák 
/presenční listina připojena k originálu zápisu/   
 
P r o g r a m  :  
1)  zápis z jednání kontrolního výboru ZHMP č. 4/2014 - schválení 
 
 2)  Informace o stavu doručených a vyřízených stížností : 

a) Žádost (PADCOM, s. r. o.) o pomoc při dořešení zakázky „Fyzická 
infrastruktura optických vláken a jejich využití HMP“  

b) Stížnost (Projekt Sever, s. r. o.) – nesprávný postup hl. m. Prahy při vydání 
změny Z 1294/07 (podnět) 

c) Podání (Smrkovský Evžen) – ve věci nesprávného zadání projektu č. 0134 
komunikace Vinice a ve věci směny pozemků v k. ú. Dolní Počernice 
(podněty, odpověď OKC na podání ze dne 19/3/2014) 

d) Stížnost (Ochrana Roztyl, o. s.) – postup předsedy Výboru pro územní rozvoj 
ZHMP (podnět + přílohy) 

e) Stížnost (Smrž Milan) – prošetření postupu prodeje nemovitostí v ul. 
Truhlářská, Praha 1 + podjatost vedoucího Stavebního odboru UMČ Praha 1  
(odpověď tajemníka ÚMČ P 1) 

f) Žádost (Asociace poškozených povodní) o pomoc s kontrolou problémových 
okruhů ve věci protipovodňových opatření (informace – nám Nouza, nám 
Vávra) 

g) Žádost (Opluštil Stanislav) o prošetření usnesení RMČ P 17 – Usn. RMČ 
000184/2014  (podnět + přílohy) 

3) Různé 

    a) Petice za odkup pozemků v k. ú. Vinoř (text petice, usnesení ZHMP č. 37/33)       

 
Zasedání kontrolního výboru ZHMP řídil předseda výboru Petr Dolínek. Ověřovatelem zápisu 
byl ustanoven Jiří Liška. Zasedání výboru bylo zahájeno v 13.00 hod.  
 
Ad 1/  Zápis z jednání kontrolního výboru ZHMP č. 04/2014  
Zápis 04/2014 byl schválen (hlasování : 6  -  0  -  0).  
 
Ad 2 a) Žádost (PADCOM, s. r. o.) o pomoc při dořešení zakázky „Fyzická infrastruktura 
optických vláken a jejich využití HMP“  

Podrobnou ústní informaci o současném stavu projednávání zakázky mezi odborem INF 
MHMP a firmou PADCOM poskytl členům výboru Ing. Vorlíček, pověřený řízením odboru. 
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Stručně charakterizoval časovou chronologii případu a konstatoval, že v nejbližších dnech 
bude dokončena sumarizace podkladů. O odbornou právní konzultaci bude požádán odbor 
LEG MHMP. Součinnost s firmou PADCOM bude řešena komplexně a ze strany INF MHMP 
je snaha  reagovat  na všechny objednávky, a to i přesto, že objednávky byly aktuální v době 
zadání a situace se k dnešnímu datu značně změnila. 
 
Usnesení  č. 01/05/2014 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. bere  na vědomí 
ústní informaci předloženou ředitelem odboru INF MHMP Ing. Vorlíčkem  
2. žádá: ředitele odboru INF MHMP 
o předložení písemné informace o dalších krocích a o stavu vyřizování žádosti firmy 
PADCOM na červnové zasedání kontrolního výboru ZHMP                         Termín: 
11.6.2014 
Hlasování :  6 – 0  – 0  
 
Ad 2 b) Stížnost (Projekt Sever, s. r. o.) – nesprávný postup hl. m. Prahy při vydání změny 
Z 1294/07 (podnět) 

V úvodním slově předseda výboru shrnul obsah stížnosti, kdy zástupci společnosti  
upozorňují  na údajnou nečinnost ZHMP, který dle jejich názoru měl  po rozsudku Městského 
soudu v Praze (s odkazem na stavební zákon) rozhodnout o obsahu změny. V důsledku 
účelového jednání MČ Praha – Benice měla být společnosti údajně způsobena škoda. Bylo 
vyžádáno stanovisko od odboru SUP MHMP.  

Členové výboru v diskusi konstatovali, že soud zrušil pouze jednu změnu a nikoliv celý 
územní plán HMP, hlavní město neporušilo zákonem stanovené povinnosti (zejm. zákon o hl. 
m. Praze) a není povinno hájit zájmy developera. Stížnost byla vyhodnocena jako nedůvodná. 

Usnesení  č. 02/05/2014 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. konstatuje, že  : 
1.1. k posouzení důvodnosti stížnosti tj.  k věcnému, resp. právnímu řešení daného případu 
nemá KV ZHMP příslušnou pravomoc  
1.2. ze strany orgánů HMP nebylo shledáno porušení režimu  stanoveného  zákonem o hl. m. 
Praze 
1.3.  bere na vědomí vyjádření primátora hl. m. Prahy k dané problematice 
Hlasování :  6 – 0  – 0  
 
Ad 2 c) Podání (Smrkovský Evžen) – ve věci nesprávného zadání projektu č. 0134 
komunikace Vinice a ve věci směny pozemků v k. ú. Dolní Počernice 
 
Ve věci směny pozemků předseda výboru konstatoval, že podklady pro  vyřízení této stížnosti 
sumarizoval a šetření prováděl odbor OKC MHMP. V procesu vyřízení stížnosti a zpracování 
návrhu odpovědi pro pana primátora nebylo ze strany OKC MHMP zjištěno žádné pochybení. 
 
Ve věci údajně nesprávného zadání projektu komunikace  Vinice:  
Usnesení  č. 03/05/2014 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. konstatuje, že  : 
1.1. s odkazem na příslušná ustanovení zákona o HMP (§ 78) není KV ZHMP k vyřízení 
stížnosti kompetentní   
1.2. doporučuje stěžovateli, aby se obrátil na věcně a místně příslušné správní orgány. 
Hlasování :  6 – 0  – 0  
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Ad 2 d) Stížnost (Ochrana Roztyl, o. s.) – postup předsedy Výboru pro územní rozvoj ZHMP 
V úvodním slově předseda výboru podrobně popsal průběh 22. a 23. zasedání výboru 
územního rozvoje ZHMP. Konstatoval, že jednání i hlasování proběhlo standardním 
způsobem, v souladu s režimem stanoveným Jednacím řádem výborů ZHMP a stížnost proto 
byla vyhodnocena jako nedůvodná. 
 
Usnesení  č. 04/05/2014 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. konstatuje, že  : 
v postupu Výboru územního rozvoje hl.m. Prahy nebylo shledáno žádné pochybení, jednání a 
hlasování proběhlo v souladu s Jednacím řádem výborů ZHMP. 
Hlasování :  6 – 0  – 1  
 
Ad 2 e) Stížnost (Smrž Milan) – prošetření postupu prodeje nemovitostí v ul. Truhlářská, 
Praha 1 + podjatost vedoucího stavebního odboru UMČ Praha 1 
 
Předseda výboru informoval o obsahu dopisu, který obdržel od tajemníka ÚMČ Praha 1. 
Usnesení  č. 05/05/2014 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. bere na vědomí 
sdělení tajemníka ÚMČ Praha 1 a doporučuje sdělení připojit k odpovědi stěžovateli. 
Hlasování :  6 – 0  –0  
 
Ad 2 f) Žádost (Asociace poškozených povodní) o pomoc s kontrolou problémových okruhů 
ve věci protipovodňových opatření 
Předseda výboru stručně informoval o aktuálních výsledcích jednání komise rady pro 
realizaci protipovodňových opatření. Členům výboru byla předložena stanoviska (sdělení) 
související se zadáním projektu protipovodňových opatření od náměstků primátora Nouzi a 
Vávry a ředitele OMI MHMP. 
 
Usnesení  č. 06/05/2014 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. bere na vědomí 
Předložená stanoviska náměstků primátora a sdělení  ředitele OMI MHMP 
2. žádá : 
náměstka primátora Nouzu, aby kontrolní výbor informoval o tom, kdy bude do Rady HMP 
předložen k projednání projekt „Základního protipovodňového výzkumu v oblasti Lahovic 
a Lahoviček“.  
Hlasování :  6 – 0  –0  
 
Ad 2 g) Žádost (Opluštil Stanislav) o prošetření usnesení RMČ P 17 – Usn. RMČ 
000184/2014 
Ze stanoviska odboru LEG MHMP vyplývá, že ze strany ÚMČ Praha 17 ve věci pohledávek 
nedošlo k pochybení. Rozhodnutí, zda orgány MČ danou pohledávku prominou či nikoli, je 
plně v jejich rozhodovací pravomoci.  
 
Usnesení  č. 07/05/2014 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. bere na vědomí 
stanovisko odboru LEG MHMP a s odkazem na jeho obsah doporučuje zpracovat odpověď 
stěžovateli 
Hlasování :  6 – 0  –0  
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Ad 3 a) Petice za odkup pozemků v k. ú. Vinoř (text petice, usnesení ZHMP č. 37/33)       

Předseda výboru v úvodním slově konstatoval, že usnesením ZHMP nebyl schválen záměr 
MČ Praha - Vinoř na prodej pozemků svěřených MČ do správy a pozemky zůstávají ve 
vlastnictví hl. m. Prahy. 
  
Usnesení  č. 08/05/2014 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. konstatuje, 
že záměr MČ Praha – Vinoř byl projednán orgány HMP (Rada a ZHMP) v souladu 
s příslušnými ustanoveními zákona o hl. m. Praze a v souladu se Statutem hl. m. Prahy 
Hlasování :  6 – 0  –0  
 
Informace o stavu vyřízení dalších stížností: 
Kotáb – KV ZMČ Praha 4 stížnost projednal, závěrečná informace bude předložena na 
příštím zasedání. 
Drulák – majitel neoprávněně nainstalovaných mříží nebyl dohledán, opatření k nápravě bude 
provedeno prostřednictvím příslušného stavebního úřadu. 
Krčmář – negativní reakce na postup odboru SVM MHMP (podání žaloby na SVJ 
Doležalova). Ověřit na SVM MHMP aktuální situaci a informovat na příštím zasedání. 
JUDr. Ledl – požádal předsedu o aktualizaci případu Olivova nadace. Bude vyžádáno 
stanovisko od ředitele SVM MHMP. 
 
 
Jednání kontrolního výboru ZHMP bylo ukončeno v 14.00 hod.  
 
Termín  červnového  zasedání – středa 11.6.2014 
 
Zápis zpracovala :  JUDr. Huspeková 
                                tajemnice výboru       
 
 
              
                            Jiří  L i š k a                                                             Petr  D o l í n e k  
               ověřovatel zápisu                                                           předseda výboru                                                                                       




